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Hallituksen kokous 10/2022
Aika: 8.8. klo 17:15
Paikka: Ag D221.3

Hallitus: Läsnä:

Mirva Toivio
Philson Aden
Jyri Kohvakka
Valtteri Hiltunen
Alla Marchenko
Nio Piri
Mikko Röyskö
Erika Kannisto
Juuso Kinnunen
Enni Rajala
Henna Kokkonen
Samuli Aalto
Atte Heikkinen
Sara Peltoluhta
Olli Puhtimäki

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
-
x (Saapui kohdassa 5)
x (Poistui kohdassa 17)
x
x
-
-
-
x
x (Saapui kohdassa 7)
x (Poistui kohdassa 13)
x
Hallituksen ulkopuolinen

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio avasi kokouksen ajassa 17:15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Philson Aden.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 9/22 muutoksitta.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista seuraavilla muutoksilla:
Lisätään kohta 7 Jyyn vierailu, lisätään kohta 11 Matluyhteistyö ja lisätään kohta 15
Kunniakirjat ja mitalit ja siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Myönnetään Olli Puhtimäelle läsnäolo- ja puheoikeus tässä kokouksessa. Nio ei ole
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valmis syksyyn. Mikko huomauttaa, että läsnäolohalkoissa on se huono puoli, että niihin
ei voi kätevästi tuoda jäätelöä. Sara tulee kuolemaan orientaatioviikolla, kun on
tapahtumat, muutto ja työt, hallitus tsemppaa Saraa. Mirva kysyy, kuka idiootti päätti
laittaa kokouksen maanantaille, hän on nukkunut 4h ja ollut töissä 9h. Nio huomauttaa,
että idiootti on Mirva.

7. Jyyn vierailu
Olli kertoo, että Jyy toteuttaa tänä vuonna vierailut ainejärjestöjen kokouksissa
yhteisöllisyyden nimissä. Ollilla on liikaa vapaa-aikaa ja otti tästä koppia. Samalla on
mahdollisuus kysyä ja antaa palautetta Jyyn toiminnasta ja tietenkin kehitysehdotuksia.
Keskustellaan tutoroinnista, Jyyn näkyvyydestä Mattilanniemi-Ylistö-akselilla ynnä
muusta.
Olli tuo esille, että oli pohdintaa siitä, että Jyy osallistuisi erityisesti fuksiviikon
tapahtumiin, kuten fuksiaisiin. Selvitellään, jos Jyy voisi pitää rastin fuksiaisissa. Alla
ehdottaa Loimulle, Jyylle tms. matluille yhteistä rastia.

8. Jäsenet
Yksi vapaamuotoinen liittymiskirje on saapunut puheenjohtajalle. Luetaan kirje
kokouksessa. Viltsu kysyy onko teknistä syytä miksi ei voida hyväksyä, ei ole. Alla kysyy,
että halutaanko pitää ynnä omien alojen opiskelijoille. Mirva huomauttaa, että on myös
muiden alojen opiskelijoita jäseninä. Säännötkään eivät estä. Annetaan oikeus liittyä
jäseneksi.

9. Fuksit
Atte kertoo, että fukseja on tulossa. Nimenhuutotilaisuuteen ma 22.8. kaivataan
hallituslaisia esittäytymään. Fysiikan laitoksen nimenhuudolle on tiedossa aika (klo
10-11), matikalta ja tilastotieteeltä pitäisi sopia tutorien kanssa. Matikalla todnäk. eri
ryhmien nimenhuudot ripotellusti. Atte laittaa viestiä, kun on tarkempaa infoa.
Vopas on tehty kesän alussa, lähes kaikki tutorit mukana. Atte oli tyytyväinen, ei
kuulunut valitusta Voppaasta miltään taholta.
Atte alkaa aktivoimaan tutortoimintaa.
Nio huomauttaa, että matikan/tilastotieteen tutorien kanssa on sovittava ASAP
nimenhuudosta.
Sara ehdottaa, että meidän puolesta varaa salin ja pitää esittelyn siellä ja sopii tutorien
kanssa siitä. Mirva huomauttaa, että kannattaa kysellä myös laitokselta. Nio huomauttaa,
että ohjeistettiin ottamaan tutoreihin yhteyttä, joten kannattaa tehdä niin.
Varaslähtöpiknik ei näy suoraan Vopaassa, mutta maininta on. Alla ehdottaa, että
laitetaan kuitenkin myös viestiä erikseen esim. säpölistalle, että fuksit osaa paikalle. Atte
kertoo, että laitos halusi laittaa tapahtumat aikatauluun vasta, kun ne on laitettu Ynnän
sivuille. Mirva huomauttaa, että piknik on ennen kuin fuksit tulee, joten kannattaa laittaa
viestiä.
Mirva sanoo, että Jyy on ollut piknikillä jakamassa lukuvuositarroja, kysyy Ollilta, onko
tämä taas mahdollista. Alla huikkaa myös, että kalenterejakin saa tuoda. Säpöäkin on
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laitettu, eli Jyyllä on tiedossa. Toivotaan pikaista vastausta, onko Jyy tulossa. Olli kysyy,
paljon porukkaa on tullut yleensä paikalle. Yleensä lähes kaikki fuksit ja hieman
vanhempia opiskelijoita hakemassa tarrat. Alla toteaa, että puolet fukseista on parempi
arvio osallistujista.

10. Avaimet
Saatiin Clavikselta kaksi avainta lisää, avaimia nyt siis 4 kpl. Toinen annettiin tapsoille.
Yrkät ovat toiveikkaita, että saisivat toisen avaimen. Puhetta oli myös, että osa avaimista
voisi olla liukuvasti sillä sektorilla, joka sitä milloinkin tarvitsee. Nio toteaa, että jos avain
on hallussa ja sitä kysellään, niin yritetään toimittaa avain tarvitsevalle. Alla kysyy
avainboksi-ideasta. Mirva kysyi Clavikselta, vastaus oli ei vastausta, annettiin vain
avaimia. Oletetaan, et ei ok. Alla toteaa, että boksi olisi kuitenkin kätevin ja toivoo, että
asiaa pohditaan vielä. Mirva huomauttaa, että esim. Jyri on usein Origolla, joten avain on
usein Origolla. Myös Mirva on usein Ylistöllä avaimen kanssa. Mikko epäilee, että
Claviksen tuntien he ovat turvallisuuskeskeisiä ja boksi ei ole ok. Alla kysyy voidaanko
laittaa säpö, jossa sanotaan, että laitetaan boksi tai halutaan lisää avaimia. Mirva ei
halua laittaa säpöä. Pohditaan tulevassa halkossa. Toinen uusista avaimista annetaan
nyt yrkille. Mirva muistuttaa, että kaikki avaimet ovat hänen nimellään, joten pidetään
niistä huolta.

11. Matluyhteistyö
Mirva kertoo, että matlupuheenjohtajat piti kokouksen, Tilttiä ei muistettu kutsua. Eikä
myöskään fyysikkokerhoa. Pari järjestöä ei saanut ehdotetulle päivälle hallitusta paikalle,
joten mietitään toista päivämäärää, mistä laitettiin hallituksille formsit.  Tarkastellaan
tulevan kokouksen asialistan luonnosta. Kun kokouksen ajankohta on selvillä, Mirva
käskee, että kaikki käy asialistan läpi ja valmistautuu kokoukseen. Nio muistuttaa, että
pitää ottaa hyvät eväät kokoukseen. Mirva kysyy, onko Jyyhyn otettu asian tiimoilta
yhteyttä, ei tietoa. Tämä, koska toivottiin, että puolueeton henkilö tulisi vetämään
kokousta. Samuli nyökyttää.

12. Tapahtumat
a. Matlupesisturnaus

Alla kertoo, että silloin satoi ja oli huono ilma, ei estänyt kuitenkaan mitään. Ynnä
ei voittanut. Atte muistelee, että Linkki voitti. Atte kommentoi, että Ynnä ei
myöskään hävinnyt, koska Ynnällä ei ollut omaa joukkuetta. Alla kysyy saatiinko
sauna peruttua ilman kustannuksia, saatiin.

b. Beer Pong Olympics with ESN
Nio kertoo, että oli ja meni ihan ok, vähän oli kommunikointiongelmia
yhteistyössä. Kuitenkin onnistui loppujen lopuksi hyvin ja ihmisillä näytti olevan
hauskaa. Mirva kysyy oliko ihmisiä, oli.

c. Kesätapaaminen
Nio kertoo, että oli. Muuten iha jees, mutta ei tuolle mökille enää uudestaan.
Salmenkylä varataan tästedes ajoissa (esim. jo tammikuussa), ettei olla tässä
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tilanteessa enää uudestaan. Mökillä oli tullut esim. melusta valitusta. Mikko
tappoi kärpäsen(halkossa, ei mökillä). Paikka ei sopinut Ynnälle. Nio toteaa, että
koska mökki oli yksi iso tila, ei siellä saanut nukuttua, jos muut jatkoivat juhlia.
Mirva nukkui pöydän alla. Mirva kysyy Valtterilta, onko maksut hoidettu. On
hoidettu. Mirva kysyy, budjetoitiinko,Valtteri sanoo, että ei. Valtteri sai tietää
kustannusten määrät vasta kesällä ja mökin omistaja vaati vuorokauden
maksuaikaa. Mikko kysyy tarkemmin, kuinka pitkä oli maksuaika. Nio toteaa, että
vuokra tiedettiin etukäteen, mutta lisäkustannuksista (kuten siivousmaksusta ja
rikkoituneen tuolin korvauksesta, rikkojasta ei ole tietoa) ei tiedetty tietenkään
etukäteen, näistä oli se vuorokauden maksuaika. Lasku tuli 31.5.  ja maksu piti
maksaa useassa osassa, missä Valtteri meni hieman sekaisin.
Kokonaiskustannukset kuului  340€ (mökin vuokran toinen osa), 10€
(muistutusmaksu), 80€ (siivousmaksu), 50€ (terassin tuoli) ja 150€
(ennakkomaksu), yhteensä  630€. Mirva ehdottaa, että jälkibudjetoidaan 630€
kesätapaamisen mökkikustannuksiin. Samuli kannattaa. Jälkibudjetoidaan 630€
kesätapaamisen mökkikustannuksiin.

d. Fuksitapahtumat
i. Varaslähtöpiknik

Su 21.8. Mattilanniemessä klo 18. Kaikki hallituslaiset paikalle,
esittäydytään ja hengaillaan uusien fuksien kanssa. Ohjelma tulee
tutoreilta. Haalareita toivottavasti tulee kokeiltavaksi, myös Ynnämerchiä.
Toivottavasti Jyykin tulee jakamaan tarroja. Sara huomauttaa, että ei ole
yhdenvertaisuusvastaavaa, Nio lupautuu hommaan.

ii. Fuksivisa
Ma 22.8. klo 17 Sohwissa. Tapsat pohti palkintoa fuksivisalle, joko
Semman liput tai Sohwin lahjakortti. Nio kysyy, muistetaanko, että
fuksivisan palkinto on ollut skumppapullo. Tapsat ei ollut tietoisia. Alla
kysyy, pitäisikö olla myös holiton vaihtoehto. Pohditaan, voiko lahjakorttia
antaa palkinnoksi. Nio toteaa, että voi olla hyvin ongelmallista. Mikko on
mielestään lukenut, että ravintolalahjakortti on ok. Nio toteaa, että niin
kauan kun ei tiedetä varmasti, pitäisi palkinnon olla skumppapullo tai muu
paikan päällä ostettu. Viltsu kysyy, pitäisikö summa jo budjetoida. Mikko
kertoo, että halvin Sohwin skumppapullo näyttäisi olevan 24€. Nion
mielestä voitaisiin budjetoida 30€ ja ostaa halvemmalla. Nio ehdottaa,
että budjetoidaan 30€ fuksivisan palkintoihin, joko ostetaan Sohwin halvin
skumppapullo tai vastaavalla hinnalla muuta syömistä/juomista. Henna
kannattaa. Budjetoidaan 30€ fuksivisan palkintoihin.

iii. Fuksikaraoke
Ti 23.8. klo 20 eteenpäin Resinassa.

iv. Fuksisauna
Ke 24.8. Kaijalanniemessä. Läffä tulee paikalle. Saunassa vuorot. Esc
jatkot, ei ole varausta, mutta mennään Esciin. Bussi 1 kulkee 16.-22.00 ja
bussi 2 17.-23.00, molemmat kulkevat Agoralta Kaijalanniemeen ja
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takaisin. Keskustassa on myös takaisintulomatkalla pysäkki.  Eventissä
lukee, että bussi 2 matkustajille tiedoksi, että viimeinen 45 on siivousta ja
voi joutua juhlimaan pihalla. Mirva toivoo yhteistä pyörälähtöä. Atte on
vapaaehtoinen vetämään. Atte ehdottaa, että pyörälähtö lähtee klo 16.00,
käy hyvin. Yv-vastaavalle varataan bussista 2 paikka. Alla toteaa, että
busseihin tarvitaan bussivastaavat ja tapsat tulisi ekalla bussilla ja lähtisi
tokalla bussilla. Mikko kysyy, miksi busseihin ei ole ilmoa, ei ole koskaan
ollut + fuksit ei välttämättä 2 päivässä ehdi ilmoittautua. Henna
huomauttaa myös, että on alempi kynnys osallistua, kun ei ole
ilmoittautumista. Viltsu kysyy, onko toimenpiteitä, että fuksit menee
ensisijaisesti busseihin, katsotaan, jos tulee ryysis busseille, että fuksit
pääsee ekana ja sitten niin paljon vanhempia opiskelijoita, kun mahtuu.
Alla ehdottaa, että budjetoidaan 330€ busseihin. Nio kannattaa.
Budjetoidaan 330€ busseihin. Mirva ja Nio on vapaaehtoisia
bussivastaaviksi. Atte kysyy, onko pyöräilijöille myös yhteinen
poistuminen Kaijalanniemestä. Henna kannattaa, että olisi myös yhteinen
aika takaisin. Pyörälähtö takaisin klo 23. TEKiltä tulee makkaraa ja
tapahtumassa on myös olvijuoksu, jossa on ykkösolutta, joka on
lasipullossa. Alla ehdottaa, että budjetoidaan 102€ olvijuoksun olveihin.
Nio kannattaa. Budjetoidaan 102€ olvijuoksun olveihin.  Tekvastaava sai
kehuja. Alla myös sanoo, että sisäsaunassa on saunavuorot, info sivuilla.
Läffässä on koko ajan sekavuoro ja uimapukupakko on voimassa
sekavuorojen ajan, sekä läffässä, että sisäsaunassa. Valtteri ehdottaa,
että budjetoidaan Kaijalanniemen vuokraan 160€. Samuli kannattaa.
Budjetoidaan 160€ Kaijalanniemen vuokraan.

v. Sopokahvit
To 25.8., ei tarkempaa kellonaikaa, illemmalla Mattilanniemessä rennolla
piknikmeiningillä.

vi. Fuksikyykkä
Ma 29.8. klo 18 Mattilanniemessä nurtsilla. Heitellään kyykkää. Varataan
ulkotila.
Nio poistui 18.40
Samuli kysyy onko nurtsi ok kyykkään, Mirva toteaa, että on paitsi, että
maa ei ole tasainen. Todetaan, että riittävän hyvä ekoihin treeneihin. Ehkä
käydään testaa ennakkoon.

vii. Syyskauden avajaiset
Ke 31.8. Escapessa, varaus on Ynnän. Tapahtumaan on perinteisesti
kutsuttu Fokus, Syrre ja Emile. Alla kysyy, onko lipunmyynti yhteinen.
Nio palasi klo 18.42.
Ei ole varmaa tietoa, tarkistetaan vanhoista pöytäkirjoista ja muusta
kirjanpidosta ja palataan asiaan. Ei ole etkoja, mutta mietitään, jos
keksitään jotain esim. höntsäpelejä.

e. Muut
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Ynnä goes satama-appro, fuksiaiset 14.9., fuksisitsit 29.9.. JKL Pridestä on
jäsenistön puolesta Discordissa kysytty osallistuuko Ynnä. Nio ehdottaa yhteistä
lähtöä ja eventtiä Ynnä goes JKL Pride. Pointti, että mainostetaan Prideä. Kulkue
on la 10.9. Mikko sanoo, että kuulostaa hyvältä. Todetaan, että on Ynnän arvojen
mukaista. Alla ehdottaa, että Nio ottaa kulttuurivastaavana päävastuun. Nio ei
tiedä pääseekö yhteislähtöön, puhutaan tarkemmin lähempänä.

13. Liikunta
Atte kertoo, että liikuntavuorot pyöri kesällä about joka viikko. Heinäkuussa oli heikosti
osallistujia. U2-salivuorohakemus on tehty ti 21-22. Vuorot alkavat syyskuussa, samaa
vuoroa haettu keskiviikolle, jos ti ei onnistu. 18. elokuuta viimeinen kesän vuoro.
Atte toivoo uusia välineitä, esim. jalkapallo vuotaa. Myös lentopallo olisi kiva. Atte kysyy
meneekö pesisturnaukset liikuntabudjettiin vai muut tapahtumat -budjettiin, menee
liikunnasta. Atte ehdottaa, että budjetoidaan 80€ yhteensä lentopalloon ja jalkapalloon.
Nio kannattaa. Budjetoidaan 80€ yhteensä lentopalloon ja jalkapalloon.

14. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Päätöskokousta ei ole pidetty. Alla mokasi ja Escista on varattu vuodelle 2023
lauantai (29.4.)  approille. Tarkoitus oli varata 29.3. Alla laittoi korjaavaa viestiä.
Viltsu huomauttaa, että voidaan saada isot massit (ja eeppiset bileet t. Mirva), jos
Ynnällä on varaus vappua edeltävänä lauantaina.

b. Muut
Ei muuta.

15. Kunniakirjat ja mitalit
Nio on tehnyt vähän asian eteen. Nio on tutkinut hintoja ja muutenkin asiaa. Nion pitää
vielä selvittää voiko mitalit tilata ilman kaulanauhaa vain rintaan laitettavana.
Jyväskylässä on yksi hyvä firma, jolta on tilattu valiofuksiruusukkeetkin.
Henna poistui 18.58.
Nio kysyy halutaanko kilpailuttaa vai ottaa jyväskyläläinen. Nio ja Mirva tutkii asiaa ja
kilpailuttaa lisää. Samuli voi tutkia myös toista (turkulaista) mahdollisuutta.
Henna palasi 18.59.
Nio kysyy monta mitalia tarvitaan. Niissä ei ole nimiä, joten niitä voi tilata myös
enemmän. Mitaleja myönnettiin n. 5. Mikko ehdottaa, että puhutaan, kun tiedetään
lähemmin hinta. Mirva ja Nio ehdottaa 50 mitalia. Palataan, kun tiedetään hinnoista
enemmän.
Kunniakirja-asia on edennyt.

16. Sopoasiat
Sara kertoo, että hyvinvointikysely on vielä vaiheessa. Lisäksi sopot miettii, voisiko
fukseilta kysellä miten stressaavaksi orientaatioviikko elokuun puolella koetaan muuton
ja asunnon hakemisen yms. lisäksi.
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17. Kopoasiat
Samuli poistui klo 19.04
Mirva kertoo Jyrin puolesta: “Fysiikan koposektori: Meillä oli OPS-retriitti 14.6. Korpelan
vanhassa hirsikartanossa. Paikan päällä oli useita luennoitsijoita ja muuta fysiikan
laitoksen henkilökuntaa ja myös tohtoriopiskelijoita, meidän opiskelijaedustajien lisäksi
(fyysikkokerholta 3 ja ynnältä 3). Siellä jakauduimme pohtimaan pienissä ryhmissä
fysiikan OPS:in eri osa-alueilta: yhtenä osa-alueena oli yksittäiset kurssit, toisena
osa-alueena oli labrat, kolmantena oli työelämävalmiuksien integrointi jne. Mielestämme
retriitti vaikutti kokonaisuudeltaan onnistuneelta.

Ja tiedoksi/muistutuksena: Tiedekunnassa pilotoidaan ensi lukuvuonna yhteisiä
tenttipäivä (perjantaisin kerran kuussa) ja loppukokeen jälkeiset uusintamahdollisuudet
ovat näinä päivinä. Näihin uusintoihin ilmoittaudutaan Sisussa (huom. ei siis enää
sähköpostitse!) ja tentteihin ilmoittautumisaika päättyy päivää aiemmin eli
sunnuntai-iltaisin klo 23.59.”

Huomautetaan viimeiseen kohtaan, että ennen viimeinen ilmopäivä oli maanantaina, nyt
sunnuntaina.
Samuli palasi klo 19.06.

18. KV-asiat
Nio kertoo, että Mirva ja Nio pohti yhteistä piknikkiä KV-opiskelijoille ja ynnäläisille.
Piknikeväiksi hankitaan stereotyyppisiä suomalaisia ruokia. Mirva toteaa, että toteutusta
voi pohtia, onko se nimenomaan piknik, mutta konseptina tapahtuma, joka toivottaa
tervetulleeksi KV-opiskelijat.

19. Kulttuuri
Mirvalla on kulttuuria, hän kysyy onko lukupiiri asia edistynyt, ei vielä. Asiaa ei ole
kuitenkaan unohdettu.

20. Ympäristö
Nio kysyy hiilijalanjäljestä, Mikko kertoo, että on työn alla. Mikko kertoo myös, että sähkö
muuttuu vihreämmäksi, jee.

21. Kehitysyhteistyö
Nio puhuu mietintämyssystä.

22. Yrityssuhteet
Yrkät kertoo, että firma, josta tilattiin haalarit ennen, on mennyt konkurssiin, selvisi
kuukausi sitten. On otettu yhteyttä opiskelijahaalarit.fi. He vastasi, että sovitushaalareita
pyörii kampuksella, Henna selvitteli, Radilla huhun mukaan on. Henna keskustelee
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Radin kanssa. Ynnän ja Tiltin haalarien väri tulee todnäk. muuttumaan firman vaihdon
vuoksi, koska aikaisempaa väriä ei ole tarjolla. Mallitilkut on tulossa nähtäväksi, että
saadaan nähdä uudet värit etukäteen. Sivuilla värit eivät näytä kauhean erilaisilta
vanhoihin verratessa. Henna kertoo, että haalarit ovat täynnä, sponsseja on 8/8.
Sponsorit ovat Semma, Club Escape, Webso, SAS, Valmet, Etteplan, Loimu, TEK. Jos
tilauksia n. 80 kpl, niin kappalehinta on n. 27€.
Merch tilaus alkaa taas 21.8., tarvitaan isoa hypetystä varaslähtöpiknikillä. Nio myös
kevättä miettien muistuttaa, että aletaan mainostaa ajoissa. Kaikki, joilla on jo merchiä
pitäköön ahkerasti päällä.
Saunamerkki voitti merkkikilpailun ja henkisesti poissaoleva tuli toiseksi. Henkisesti
poissaolevasta tehdään joko eri tutkinto-ohjelmille sopivat tai muokataan kaikille
sopivaksi.
Esc-sopparista on käyty keskustelemassa. Muuten ok, paitsi Esc ei ole lähettänyt
sopparia. Mirva kertoo, että sopparin sisältö on muuten sama kuin ennen paitsi 3MIOihin
ei saada enää ilmaista pöytää.  Kaikista muista Ynnän järjestämistä tapahtumista
saadaan ilmainen pöytä. Myös sanamuotoja on muokattu niin, että sisältö on sama,
mutta sanamuodot ovat yksiselitteiset. Uusi soppari on ESCin edustajan puolesta ok.
Jallushotin alennusta kysyttiin, ESCin edustajalle oli ok, mutta tarkkaa alennusta ei vielä
silloin osattu sanoa. Kuullaan  lisää myöhemmin. Sopparin tarkastelee vielä PJ ja toinen
Escin edustaja.
Valmet jatkaa nettimainostaan. Mikko ei joudu poistamaan mainosta.
Mirva jakaa ESCin vippejä.

23. Muiden sektorien kuulumiset
Valtteri kertoo rahissektorilta, että hän on selvitellyt paljon on mennyt eri budjeteista on
mennyt, kahvibudjetista on menny 1090€ 2000€stä. Ollaan tarkkoja, että kahvi ei lopu.
Rahis tarkastelee tilannetta loka-marraskuussa.

Mirva Jyrin puolesta: “Varapuheenjohtajan sektorilta: Sivuaineinfon suunnittelu ja
laitoksien kontaktointi on työnalla. Tarkka päivä ei ole vielä tiedossa, mutta eiköhän
selviä lähitulevaisuudessa.”

Mikko kertoo, että Integraatiofestin domain on luovutettu tamperelaisille, joten Mikko
uskoo että enää ei tarvita hänen apuaan niin kuin helsinkiläisten kanssa.
Integraatiofestistä on viimein päästy eroon. Mirva kertoo, että Integraatiofestin
testamenttiä on kyselty Luupin puolesta, Mirva vastasi ei ole, Mikko sanoo, että on.
Kyseessä olikin vujujen testamentti. Mikko väittää, että saunassa on tehty
Integraatiofestin testamentti. Homma taisi jäädä. Testamenttiä ei ole ja vaikka on ei
toimiteta.
Mikko kertoo, että hän on korjaillut sivujen tapahtumasivuja ja nyt toimii. Fuksipassia
pitää vielä katsella, mutta siinä ei pitäisi olla mitään ihmeellistä.
Mirvalla ei ole kuulumisia.
Zettle-asia etenee. Valtteri kertoo, että Zettle-tili on aktivoitu, *wuhuu*. Nio toivoo, että
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testataan ennen varaslähtöpiknikkiä. Ennen varaslähtöpiknikkiä Zettleen pitäisi lisätä
myös Ynnä Merch.

24. Edustukset
a. JANO 35v.

RIP sanoo Mirva, ei mennäkään, koska ilmo meni umpeen heinäkuussa.
b. JYY 88v.

24.9., ilmo menee kiinni 4.9. Kukaan ei ole halukas, koska ei olla kutsuvieraita.
Ollaan Jyyn jäseninä kutsuttu.

c. Asteriski 50v.
1.10, ilmo auki 1.-14.8. Henna ja Viltsu ovat kiinnostuneita osallistumaan.
Illalliskortti 110€, sillis 20€, per henkilö. Mirva ehdottaa, että budjetoidaan 20€
lahjaan.  Mirva vetää ehdotuksensa pois. Nio ehdottaa, että budjetoidaan
20€+20€+20€ kahteen illalliskorttiin ja yhteen lahjaan. Samuli kannattaa.
Budjetoidaan 20€+20€+20€ kahteen illalliskorttiin ja yhteen lahjaan. Tulkitaan,
että muut ei ole kiinnostuneita, joten Viltsu ja Henna lähtee edustamaan.

25. Sauna
Samuli kertoo, että keväällä oli sauna. Nio kertoo, että vujujen saunakuluista on Siitarin
toimesta jätetty kullari.

26. Budjetoinnit
Valtteri ehdottaa, että jälkibudjetoidaan 355,54€ kevään 2022 3MIOT lipputilitykseen.
Valtteri ehdottaa, että jälkibudjetoidaan 12€ Stimulus RYlle merkkimarkkinoista. Samuli
kannattaa molempia. Jälkibudjetoidaan 355,54€ kevään 2022 3MIOT lipputilitykseen ja
jälkibudjetoidaan 12€ Stimulus RYlle merkkimarkkinoista.

27. Hankinnat
Nio kysyy onko Sara toimittamassa toisen C-laturin origolle, on. Latureista on tullut
negatiivista jäsenpalautetta. Origolla on tällä hetkellä 2 C-laturia ja 4 mikrousbia, joista 2
toimii. Mikko ehdottaa, että korvataan rikkinäiset mikrousbit c-latureilla, koska
nykypuhelimet. Ehdotetaan myös iphonelaturia. Selvitellään hintoja, jos hankittaisiin 1
c-usb, 1 apple, ja selvitellään mikrousbien kuntoa, jos hankitaan uusi. Mirva myös
toteaa, että potentiaalikuopalle ainakin yksi c-usb. Potentiaalikuopalla on vain
tietokoneen laturi. Potentiaalikuopalle yksi c-usb ja yksi applelaturi.
Potentiaalikuopalle toivotaan samanlaista kahvinannostinta, kuin Origolla on. Maksaisi
Clas Ohlsonilla 14,99€. Viltsu kysyy meneekö kahvibudjetista, menee. Kinastellaan
kahvista. Mirva ehdottaa, että budjetoidaan 15€ kahviannostelijaan. Samuli kannattaa.
Budjetoidaan 15€ kahviannostelijaan

28. META
Mikko ilmoittaa, että Olkiluoto 3 on tuottanut sähköä. Nio oppi lisää zettlestä.
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29. Seuraava kokous
Mirva laittaa doodlea ensi viikon ajoista.

30. Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio päätti kokouksen kello 19.57.

Liitteet
1. Vapaamuotoinen hakemuskirje
2. Kokouksen 10/22 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2022

Kokouksen puolesta

__________________________ _____________________________
Mirva Toivio Philson Aden
Puheenjohtaja Sihteeri


